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Beslutsförslag I fråga om stadsstyrelsens aktuella frågor har vi gått över till att pröva separata 

infomöten på Teams. Tjänsteinnehavare bjuds in till dessa möten för att ge 
närmare information om aktuella frågor enligt tema. I samband med detta 
stadsstyrelsesammanträde ger stadsdirektören en kort sammanfattning på 15 
minuter av aktuella frågor under denna paragraf. Stadsstyrelsen tar del av 
stadsdirektörens information om aktuella frågor. 
 
- Fullmäktigeseminarium i Korpo 30.5-31.5.2023 
- Stadsstyrelsens aftonskola i maj 
- Stadsstyrelsens aftonskola, fastigheter, 27.4.2023 kl. 15-17 
- Möte för arbetsgruppen för att se över förvaltningsstadgan och organisationen 
20.4.2023 kl. 15.00-16.30 
 

Beslut Dessutom behandlades följande frågor vid sammanträdet: 
 
- Ett utlåtande med anledning av hotet om nedläggning av fiskeriläroanstalten 
lämnas in till läroanstaltens styrelse före styrelsens sammanträde 20.4. 
 
- Pargas stadsstyrelse uttrycker sin oro över de haverier som skett för den nya 
färjan på passet Korpo-Nagu. Utredningsbegäran från statens olycksfallscentral 
visar att tillbudet varit allvarligt. Det är viktigt att grundlig utredning och 
behövliga åtgärder nu görs. Incidenten har skapat otrygghet hos många 
användare. Vi understryker betydelsen av att förtroendet för trygg och smidig 
trafik återupprättas. 
 
Fullmäktiges 1:a vice ordförande Jan Eriksson anmälde jäv när det gällde 
utlåtandet om färjeolyckan och behandlingen av utlåtandet. Han avlägsnade sig 
från sammanträdet före behandlingen av denna punkt och deltog varken i 
diskussionen kring frågan eller i beslutet. Orsaken samfundsjäv; anställd i 
färjebolagets tjänst. 
 
Förslaget godkändes. Dessutom beslutades att hålla stadsstyrelsens aftonskola 
25.4.2023 kl. 15.00-16.30. 
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